
Zápisnica 
zo zasadnutia Akademickej obce EÚ SAV, v.v.i., 

ktoré sa uskutočnilo  
 

v stredu 28. februára 2024 o 10.00 hod. 
v knižnici EÚ SAV, v.v.i. 

 
 
Program zasadnutia: 
 

1. Úvod 
2. Stratégia EÚ SAV, v.v.i. 
3. Dochádzka na pracovisko 
4. Výročná správa 
5. Rôzne 
6. Záver 

1. Úvod 
Predseda Vedeckej rady EÚ SAV, v.v.i. (ďalej VR EÚ SAV, v.v.i.) Ing. Karol Frank, PhD. 
otvoril zasadnutie Akademickej obce EÚ SAV (ďalej AO EÚ SAV v.v.i.) a privítal zúčastne-
ných. Prítomná bola nadpolovičná väčšina členov AO EÚ SAV v.v.i. (29 zo 40 členov).  

2. Stratégia EÚ SAV, v.v.i. 
Predseda VR EÚ SAV, v.v.i. predstavil zúčastneným vypracovaný dokument s názvom Stra-
tégia EÚ SAV, v.v.i. Každý pracovník bude mať možnosť pripomienkovať dokument.  

3. Dochádzka na pracovisko 
Riaditeľ EÚ SAV, v.v.i., Ing. Miroslav Štefánik, PhD. informoval členov AO EÚ SAV v.v.i. 
o nutnosti dochádzania na pracovisko vo vyššej miere, lebo súčasná intenzita dochádzky je 
prekážkou výskumným aktivitám a novým výskumným nápadom. Streda ostáva naďalej ako 
ústavný deň na nutné dochádzanie na pracovisko, v ten deň sa budú naďalej organizovať se-
mináre, majú pribudnúť okrem Empirických a Interných seminárov aj ďalšie semináre, napr. 
semináre Emeritných vedeckých pracovníkov. Riešil sa problém publikovania v Ekonomic-
kom časopise, publikuje sa málo článkov, riaditeľ EÚ SAV, v.v.i. plánuje finančne odmeňo-
vať pracovníkov za publikované články.  

4. Výročná správa 
V tomto bode sa riešili problémy pri spracovaní a zbere informácií do Výročnej správy:  

- predseda VR EÚ SAV, v.v.i. navrhol zmeniť popis pri najvýznamnejších publikáciách 
ústavu, aby boli viac atraktívne pre verejnosť; popis by mal zodpovedať popisom 
uvedeným vo výročnej správe celej SAV (k nahliadnutiu na webe SAV) 

- riaditeľ EÚ SAV, v.v.i. informoval o zmenenom zbere informácií, ide o aktualizáciu 
osobných informácií pracovníkov, každý výskumník má už možnosť aktualizovať 
svoj profil na intranete SAV. 



5. Rôzne 
Riešil sa aj problém výkonového financovania, váha výkonového financovania rastie výraz-
ným spôsobom (od tohto roku štvrtina objemu miezd pridelených ústavom závisí od výsledku 
vo výkonovom financovaní), ústav má naďalej nedostatočný počet publikácií aj ohlasov 
a citácií, je v podpriemere oproti ostatným ústavom aj v počte doktorandov. 
Ing. Marek Radvanský, PhD. krátko informoval o novinkách Predsedníctva SAV:  

- pripravujú sa výkonnostné zmluvy, je predpoklad navýšenia financovania SAV zo 
štátneho rozpočtu na základe výkonu  

- doktorandské štúdium – veľká časť doktorandov v SAV je už zo zahraničia, na ústav 
sa neprihlásilo dostatočný počet doktorandov v minulosti  

- riešia sa vyhodnotenia výziev/žiadostí podávaných projektov v SAV – je to kompli-
kovaný a časovo náročný proces. 

6. Záver 
Predseda VR EÚ SAV v.v.i. poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie AO EÚ 
SAV v.v.i. 

 
 
Dňa: 28. 2. 2024 
 

                                                               Ing. Karol Frank, PhD.  
 predseda Vedeckej rady EÚ SAV, v.v.i. 

 


